

PAOC Ka Chi Secondary School  
**【 Form 1 Orientation Guidance Camp 】 Parents Notice**

Dear Parents,

The school Guidance Committee will hold an orientation camp on 14 - 15 July 2016. Your child is invited to participate in the camp. Through different types of activities, it is hoped to increase students' spirit of cooperation among themselves as well as their sense of belonging to the school.

Details are as follows:

Date	14 to 15 July, 2016 (Thursday and Friday)
Camp Site	The Hong Kong Federation of Youth Groups Jockey Club Sai Kung Outdoor Training Camp
Time and Venue of Assembly	8:30 A.M. on 14 July, 2016 (Thursday) School Multi-purpose Room
Time and Venue of Dismissal	About 7:00 P.M. on 15 July, 2016 (Friday) School Main Entrance
Fee	Free of charge (including transportation fee and camp site entrance fee)
Remarks: 1) All students should wear casual wears and sport shoes; 2) If necessary, please bring your own sun care, umbrella and mosquito repellent; 3) Please bring spare clothing and personal cleaning supplies in case of getting wet in the activity; 4) Please bring with Octopus Card, a small amount of money and a mobile fan.	

In addition, Parents, please read the following disclaimer carefully:

"I understand that once I have signed the reply slip, it implies that I fully understand and I am willing to bear the risks and responsibilities concerning the accidents which are not man-made. In addition, I acknowledge that photo taking or video recording during the activities and my child may be photographed for internal promotional use. By signing below, it represents I absolutely agree with the above conditions. Also, I declare that my child is in good physical condition and he/ she is capable of all kinds of trainings."

Please fill in the reply slip and hand it in to Ms Lam Fung King on 8 July, 2016. For further inquiries, please contact Mr Ehtsham at 2441 3818. During the camp period, please contact the teacher in charge Ms Leung Ka Lai at 9102 8450.

Yours faithfully,

Ms Lam FK  
 Coordinator of Guidance Committee  
 7 July, 2016

----- ✂ ----- **【 Reply Slip 】** ----- ✂ -----

*Please hand in the reply slip to Ms Lam Fung King on 8 July, 2015 (Friday).*

Having received the Circular relevant to **【 Form 1 Orientation Camp 】** on 14 to 15/7/2016, I

\*  agree

disagree (Please specify: \_\_\_\_\_ )

to my child participating in the camp and will charge him/her to follow the safety regulations and to dress appropriately to attend the activity.

(please put a "√" in the appropriate box)

Name of Student: \_\_\_\_\_

Signature of Parent: \_\_\_\_\_

Student phone no. : \_\_\_\_\_

Parent phone no. : \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

加拿大神召會嘉智中學  
輔導組【中一迎新營】 家長通告

敬啟者： 本校輔導組將於 2016 年 7 月 14-15 日舉辦「中一迎新營」，現誠邀 貴子弟參與是次迎新營，希望透過營內各類不同的活動，增加學生彼此之間的合作精神，以致其對學校的歸屬感。詳情如下：

活動日期	2016 年 7 月 14-15 日(星期四至五)
地點	香港青年協會賽馬會西貢戶外訓練營
集合時間及地點	7 月 14 日(星期四) 上午 8 時 30 分，學校多用途活動室
解散時間及地點	7 月 15 日(星期五) 約傍晚 7 時 00 分，學校正門
費用	全免 (包括交通費、營費及膳食費)
備註：	1. 須穿著及攜帶輕便戶外衣服及運動鞋； 2. 如有需要，請自行帶備防曬、防雨或防蚊用品； 3. 請帶備多套替換衣物及個人清潔用品。(因部分活動有機會濕身，以免著涼) 4. 請準備八達通、少量現金及手提風扇。

此外家長請小心閱讀下方之免責聲明：

「本人明白在下方簽署後，將表示本人已完全明白並願意承擔在此活動期間所有非人為意外的風險和責任。另外，本人知悉在活動進行期間進行拍攝或錄影，敝子弟因此有機會而被拍攝，但拍攝內容只作一般校內宣傳用途。在下方簽署後，將代表本人同意上述的一切條款，以及聲明本人子女身體狀況良好，並無任何傷患或不適影響本人子女進行活動。」

請家長鼓勵 貴子弟參與是項活動並填妥回條，於 7 月 8 日交回輔導組。如有查詢，請致電 2441 3818 聯絡輔導組老師，而在活動期間如有查詢，請致電 91028450 聯絡梁嘉麗老師，謝謝！

輔導組主任

林鳳瓊 敬啟

7-7-2016

敬覆者：頃接七月七日【中一迎新營】通告，藉悉 貴校有關活動安排。

本人現決定：(請在以下合適方格內加“✓”號)：

- 同意  
 不同意
- 敝子女參加 2016 年 7 月 14-15 日的【中一迎新營】活動。

此覆 加拿大神召會嘉智中學輔導組

學生姓名：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_

學生聯絡電話：\_\_\_\_\_

家長聯絡電話：\_\_\_\_\_

交表日期：\_\_\_\_\_